
Motie

Agendapunt 7, benoeming wethouders

Onderwerp: portefeuille duurzaamheid / RES

De raad van de gemeente Raalte, in vergadering bijeen op 2 juni 2022

Overwegende dat:

- duurzaamheid één van de belangrijkste onderwerpen is waarmee het college in de komende 
4 jaar aan het werk moet;
- het halen van de doelen zoals die zijn afgesproken in de RES een enorme inspanning vraagt;
- om dat te bereiken een heel actieve rol van de portefeuillehouder noodzakelijk is, waarbij 
eigenschappen als betrokkenheid en passie voor dit werk, kerncompetenties zijn;
- de heer Nijboer nu net die betrokkenheid bij het onderwerp duurzaamheid mist, en dat ook in 
het openbaar heeft geuit;
- er sprake is van een wat ongelijke werklast in de diverse portefeuilles
- het onderbrengen van het onderwerp duurzaamheid in bijvoorbeeld de portefeuille van mw 
Van der Heijden een veel betere optie is.

Draagt het college op:

- een  wijziging in de portefeuilleverdeling aan te brengen en de portefeuille 
duurzaamheid / RES  onder te brengen bij een ander lid van het college;

- in de eerstvolgende raadsvergadering te rapporteren over de wijze waarop deze 
verdeling vorm heeft gekregen.

PvdA                         

Arie van der Wilt       


